
Protokoll föreningsstämma Västerhejde Fiber Ekonomisk förening

Närvarande i styrelse: Fredrik Hård, Håkan Malmros, Anders Mittonen, Erik Unnerfelt

§1 Val av ordförande samt protokollförare vid stämman
Fredrik Hård förklarade mötet öppnat och till ordförande för mötet valdes Fredrik 
Hård, till  protokollförare valdes Erik Unnerfelt.

§2 Godkännande av röstlängd
Röstlängden fastställdes till 19 anmälda och vid mötet närvarande medlemmar:
Anders Mittonen  Elisabet Abdo Håkan Malmros  Olof Lönegren 
Anna Glas Erik Unnerfelt  Johan Wernstedt Peter Edlund 
Bengt Blomberg Eva Ekström Kjell G Jansson  Stig Karlsson 
Bengt Olsson Fredrik Hård  Lars-Eric Hansson Tomas Lund 
Björn von Corswant Gösta Hagnell Leif Medhammar 

§3 Val av två justeringspersoner
Mötet valde Eva Ekström och Johan Wernstedt till justeringspersoner.

§4  Fråga om stämman blivit utlyst i behörig ordning
Mötet beslutade att stämman blivit utlyst i behörig ordning.

§5  Faställand av dagordningen
Mötet godkände dagordningen.

§6 Styrelsens årsredovisningshandlingar och revisionsberättelsen
Håkan föredrog delar ur förvaltningsberättelsen samt resultat och balansräkning.  
Det ekonomiska läget för föreningen ser gott ut och inom kort har föreningen enligt plan skrivit av  
de kostnader som föreningen hade initialt. Då ingen av revisorerna var närvarande läste Håkan upp 
deras uttalanden från revisionsberättelsen.

§7 Beslut om fastställande av balans- och resultaträkning enligt årsredovisningen samt
disposition av årets vinst eller förlust enligt den fastställda balansräkningen
Mötet beslutade att faställa balans- och resultaträkning samt godkänna balansräkningen.

§8  Fråga om ansvarsfrihet för styrelseledarmötena
Mötet beslutade att godkänna ansvarsfrihet för styrelseledarmötena.

§9  Fråga om arvode och andra ersättningar till styrelseledamöter och revisorer
Styrelsens förslag: Oförändrat arvode (1,5 basbelopp) att fritt fördela inom styrelsen.
Mötet beslutade att godkänna styrelsens förslag.

§10 Medlemsavgift för år 2023 och andra avgifter
Mötet beslutade att godkänna styrelsens förslag om oförändrad medlemsavgift (200 kronor).

§11 Budget för 2023
Håkan framställde förslag på budget 2023.
Mötet beslutade att godkänna förslag på budget.
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§12  Val av ordförande för en tid av ett år
Valberedningen föreslog omval av Fredrik Hård som ordförande.
Mötet valde Fredrik Hård som ordförande på ett år.

§13  Val av styrelseledamöter för en tid om två år
Valberedningen föreslog Håkan Malmros till ledamot för en tid om två år.
Mötet beslutade att välja Håkan Malmros till ledamot för en tid om två år.
Anders Mittonen och Erik Unnerfelt sitter ett år till. 

§14  Val av suppleant (-er) i styrelsen för en tid om två år
Johannes Persson sitter ett år till.

§15 Val av revisorer för en tid om ett år
Valberedningen föreslog Jesper Vikman och Joakim Johansson som revisorer.
Mötet beslutade att välja Jesper Vikman och Joakim Johansson som revisorer för en tid om ett år.
Jesper Vikman har meddelat att han efter detta året avsäger sig omval.

§16 Val av revisorssuppleant för en tid om ett år
Valberedningen föreslog Marcus Wahlgren som revisorssuppleant.
Mötet beslutade att välja Marcus Wahlgren som revisorssuppleant för en tid om ett 
år.

§17  Val av valberedning för en tid om ett år
Mötet beslutade att välja Anna Glas, Göran Eriksson samt Björn von Corswant till valberedningen 
för en tid om ett år.

§18  Motioner
Inga motioner hade inkommit.

§18  Övriga ärenden
Auktoriserad revisor
I det fall föreningen väljer att använda sig av icke auktoriserad revisor krävs en stadgeändring.
Mötet diskuterade för och nackdelar. Mötet beslutade att ha kvar akutoriserade revisorer.

Lantmäteriet 
Fredrik Hård berättade att Lantmäteriet nu är klara med sitt arbete av leddningrätt på stamfibern.
Vidare berättade han att styrelsen valt att inte överklaga resultatet av Lantmäteriets arbete då det 
riskerar att bli väldigt kostsamt om föreningen förlorar ärendet. Överklagan skall dessutom drivas 
mot enskilda markägare.
Slutfakturan av Lantmäteriets arbete ligger på ca 800 000 kr. 
Styrelsen anser att det är oskäligt och har överklagat fakturan.

Ordförande förklarade mötet avslutat

Fredrik Hård Erik Unnerfelt Eva Ekström Johan Wernstedt
 Ordförande Protokollförare Justerare Justerare
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